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Svar på interpellation om statliga utredningen om ”anmälningsplikt” 

Jag anser att det inte är kommunala politikers uppgift att tillskriva en 

regering vilka utredningar man ska göra på statlig nivå eller inte. 

Vi har i nuläget inget förslag eller beslut att ta ställning till då vi inte ska 

föregripa en statlig utredning. Om ett förslag går ut på remiss så har vi som 

kommun alltid möjlighet att i det skedet lämna synpunkter på ett förslag. Det 

är så en demokrati fungerar och den ska vi slå vakt om och värna. Generellt 

anser vi att lagar och regler ska följas när det är beslutade och finns på plats. 
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